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سریال »زینبیه« در سوریه 
و لبنان ساخته می شود

جواد اردکانی از ســاخت دو ســریال بــا محوریت 
بحران هــای منطقــه به ویژه ســوریه و لبنــان خبر 

داد.
بــه گــزارش جام جــم، خردادمــاه ســال گذشــته 
نــام  بــه  از ســاخت مینی ســریالی  ســیمافیلم 
»زینبیه« با محوریت مقاومت ســوریه و نگارش 
آن توســط جــواد اردکانــی، نویســنده و کارگردان 
ســینما خبــر داد. حــال پــس از گذشــت تقریبــا 
، آخریــن وضعیت  یک ســال از انتشــار ایــن خبــر
زینبیــه را از جــواد اردکانی جویا شــدیم کــه وی در 
گفت وگــو با صبــا گفــت: درحال حاضر مشــغول 
نــگارش ایــن کار هســتیم و امیــدوارم امســال 

بتوانیم فیلمبرداری آن را آغاز کنیم.
اردکانــی دربــاره جزئیــات پــروژه زینبیــه عنــوان 
کرد: این مینی ســریال قرار اســت در ۱۵قســمت 
بــه تهیه کنندگــی مرتضــی شــعبانی تولیــد شــود 
و همچنیــن ۸۰درصــد فیلمبــرداری ایــن کار در 
ســوریه، ۱۰درصد در لبنان و امــکان دارد ۱۰درصد 

نیز در ایران باشد.
او افــزود: عمــده عوامــل ایــن کار قــرار اســت از 
هنرمنــدان ســوریه و لبنــان باشــند کــه البتــه 
ممکن است در پشت دوربین عوامل ایرانی به 
این گــروه اضافــه شــوند و همچنین ســه بازیگر 
ایرانی نیز در کنار بازیگران عراقی و لبنانی ما را در 

این پروژه همراهی می کنند.
ایــن نویســنده و کارگــردان درباره مضمــون این 
مینی ســریال توضیــح داد: منطقــه زینبیــه خــود 
به تنهایــی یکــی از مولفه هــای داســتان بحــران 
ســوریه اســت و نقــش مهمــی در حفظ دمشــق 
و در ســال ۲۰۱۲ حفظ فرودگاه آن منطقه داشــته 
اســت و ما نیز قرار است داســتان خود زینبیه را 
روایت کنیم همراه یک مقطع یک ســال ونیم که 
از ســال های ۲۰۱۲ تا تقریبا اوایل ۲۰۱۴ را پوشــش 

می دهیم.
بــه گفتــه کارگــردان زینبیــه، پیش تولیــد ایــن 
مینی ســریال از نیمــه دوم ســال ۱۴۰۰ در ســوریه 

آغاز می شود.
اردکانــی در بخــش دیگــری از صحبت هــای خود 
از سریالی ۴۰قســمتی با عنوان نجیبه نیز نام برد 
که قرار است از تولیدات برون مرزی صداوسیما 
باشــد. وی دربــاره مضمــون ایــن ســریال گفت: 
این ســریال نیز با محوریــت بحران هــای منطقه 

در لبنان و سوریه ساخته می شود.
ایــن کارگردان بــا اشــاره بــه این کــه درحال حاضر 
نجیبــه در مرحله نگارش قــرار دارد، دربــاره زمان 
ساخت آن عنوان کرد: ســعی ما بر این است که 
دو ســریال زینبیه و نجیبه را همزمــان با یکدیگر 
مقابل دوربین ببریم و ســاخت آنها با هم پیش 
ج از کشــور  بــرود، چراکه هزینه هــای تولید در خار
بالاســت و اگــر دو پــروژه را بــه شــکل همزمــان 
پیــش ببریم چــه از نظر زمــان و چه از نظــر هزینه 

صرفه جویی کرده ایم.
او افــزود: قرار اســت ۵۰درصــد نجیبه در ســوریه 
و ۵۰درصــد آن در لبنــان فیلمبــرداری شــود و 
همچنیــن در پشــت دوربیــن ایــن پــروژه نیــز 
از همــکاران ایرانــی خــود دعــوت بــه همــکاری 
می کنیــم امــا بازیگــران ایــن ســریال همگــی از 

بازیگران عرب هستند.
بــه گفتــه اردکانــی، نــگارش فیلمنامــه نجیبــه 
احتمــالا تــا تیرمــاه بــه پایــان می رســد و زودتــر از 

زینبیه پیش تولید این کار آغاز می شود.

حضور »آقامعلم و بچه ها« 
در انتخابات

ســری جدید مجموعه »آقامعلم و بچه ها« )ویژه 
انتخابات( تولید و از شــبکه های مختلف ســیما 

روی آنتن می رود.
به گــزارش پایــگاه اطلاع رســانی ســیما مجموعه 
آقامعلــم و بچه هــا به ســفارش مرکــز پویانمایی 
صبــا و بــه قلــم هــادی رحیمــی بــه رشــته تحریــر 
درآمــده و بــه تهیه کنندگــی و کارگردانــی داود 
حدیثــی بــا تکنیــک کات اوت بــرای گــروه ســنی 

کودک ساخته شده است.
محورهــای اصلــی آن شــامل بیــان شــرایط یــک 
در  حضــور  الزامــات  از  اعــم  ســالم  انتخابــات 
انتخابــات ســالم، شــرایط  انتخابــات، فضــای 
انتخاب کننــده ســالم، شــرایط انتخاب شــونده 
ســالم، انتخابــات یکــی از اصــول اساســی بــرای 

حفظ انسجام ملی/امنیت ملی و... است.

تصویربــرداری ســریال »روزهــای آبــی« بــه پایــان رســید. بــه گــزارش جام جــم، ســریال 
تلویزیونی روزهای آبی همزمان با پخش ۱۲قســمت از این ســریال، فیلمبرداری این 
اثر تلویزیونی نیز به پایان رسید. کار تولید و ضبط سریال روزهای آبی از سال گذشته 
در شــمال کشــور )اســتان گیلان( آغاز شــده بــود و پخــش این ســریال نیــز همزمان 

با پایــان ماه مبــارک رمضــان از شــبکه پنــج ســیما آغاز شــده اســت. ســریال روزهای 
آبی، سریالی شــاد و خانوادگی اســت که در ۲3قســمت داســتان دختری به نام ساره 
را روایــت می کنــد که قرار اســت با پســری به نــام بردیــا ازدواج کــرده و به کشــور آلمان 
خ می دهد به ناچار مجبور به سفر به  مهاجرت کند اما در اثر اتفاقاتی که برای پدرش ر

شمال کشور و ســکونت در زادگاه مادری اش می شــود. ویدا جوان و سامان صفاری 
بازیگــران نقــش ســاره و بردیــا هســتند. اکبــر عبــدی، نــادر ســلیمانی، مهــران رجبی، 
ج نوذری ازجملــه بازیگــران این پــروژه تلویزیونی بــه کارگردانی  فریبا متخصص و ایــر

محمدرضا حاجی غلامی و تهیه کنندگی پرویز امیری هستند.

پایان تصویربرداری سریال »روزهای آبی«

یون رادیو و تلویز

؟ چه خبر

گزارش پشت صحنه از برنامه صبحگاهی شبکه 3 همراه گفت و گو با تهیه کننده، سردبیر و مجری های برنامه

صبح هر روز با شما

ســعی می کنند برنامه جذاب تری را به نسبت ســایر شــبکه ها به مخاطبان خود ارائه دهند. در این 
بین شــبکه ســه که سال هاســت برنامه هــای صبحگاهی اش مــورد توجــه مخاطبان بســیاری قرار 
« را روی آنتن دارد.  می گیرد و جزو برنامه های پربیننده محسوب می شود، برنامه »سلام صبح بخیر
برنامه ای به تهیه کنندگی سعید پروینی که هر روز ســاعت 7 تا 9 و 30 دقیقه صبح پخش می شود و 
شــامل آیتم های متنوعی اســت. اگــر می خواهید بــا این برنامه صبحگاهی پرنشــاط بیشــتر آشــنا 
شــوید می توانیــد گــزارش جام جم را از پشــت صحنــه ایــن برنامــه بخوانیــد. همچنیــن گفت و گو با 
تهیه کننده و مجری های برنامــه را تا اگر هنوز بیننده این برنامه نشــده اید، از هفــت صبح فردا آن را 

دنبال کنید.
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شاهین جمشیدی یکی از مجریان اصلی سلام صبح بخیر است که پیش از این 
هم تجربه اجرای برنامه صبحگاهی شــبکه ســه را در ســال های گذشــته داشــته 

گی های اجرای این برنامه می گوید: است. او از ویژ
 شــما در دهه 80 هم مجری برنامه صبحگاهی شبکه ســه یعنی »صبح آمد« 
بودیــد. فکــر می کنیــد چقــدر شــکل و فرمــت ویژه برنامه هــای صبحگاهــی بــه 

نسبت گذشته تغییر کرده است؟
« که در این یک سال  خیلی. به خصوص این سری از برنامه »سلام صبح بخیر
روی آنتــن هســت و یــک پــروژه بــزرگ و خــاص تلویزیون اســت و اصــلا قابل 

مقایسه با برنامه های دیگر نیست.
؟  از چه نظر

بــه لحــاظ زیر ســاخت ها. مــا هــم از لحــاظ پیش تولیــد و هــم بــه لحــاظ تولید 
و آیتم هــای برنامــه و عواملــی کــه ســر برنامه هســتند و حتــی اســتودیو طبق 
یک ســاختار مرتــب و منظم در حــال انجام اســت و کاملا بــا برنامه ریــزی جلو 
می رویــم. زمانــی ایــن چیزها مرســوم نبــود و صرفــا داشــتن یک دکــور امکان 
برنامــه روی آنتن رفتــن را مهیا می کــرد. اما این برنامــه از نظر زیرســاختی جزو 

پروژه های خوب تلویزیون است.
 با توجه به تجربیاتــی که در این زمینه دارید، فکر می کنیــد مردم چه توقعی از 
یــک برنامــه صبحگاهــی دارنــد؟ همیــن کــه مجری هــا شــاد و پرانــرژی باشــند و 

یک سری خبر روی آنتن بخوانند کافی است؟
داشــتن یــک تیــم تحریریــه خــوب می توانــد از لحــاظ غنــای محتوایــی برنامه 
تاثیرگذار باشــد. تا تمام جزئیات برنامه از جمله مســؤول لبــاس، گریم، مدیر 
برنامه ریــزی و تــدارکات و همه چیــز در کنــار همدیگــر می تواند خروجــی قابل 
قبولــی را ایجاد کنــد. به هر حــال ماهیــت برنامــه از ابتــدا همین بــود که حال 
خوب را به مردم منتقل کنیم. البته که خیلی جاها هم مــورد نقد قرار گرفتیم 

که چرا بــه فلان موضوع به طــور کامــل نپرداخته اید؟ امــا از همان ابتدا 
شعار ما این بود که از ســاعت 7 تا 9 و 3۰ دقیقه حال تان خوب باشد 

و بعد سراغ اخبار منفی بروید.
 یعنــی ســعی کرده ایــد ســراغ اخبــار منفــی نرویــد یــا این کــه از زاویــه 

دیگری به آنها بپردازید؟
  بله، ســعی کردیم ســراغش نرویم. اما اغلب به همین 

دلیل مــورد نقد قرار گرفتیــم. چون چســبندگی اخبار 
منفــی در ذهــن مــردم بیشــتر اســت. البته بــه این 

معنــی نیســت کــه نســبت بــه رویدادهــای روز 
بی تفاوت هســتیم. امــا هدف مان این اســت از 

ابتدای صبــح حــال خوبی را بــرای مــردم ایجاد 
کنیــم. چــون در برنامه هــای انتقــادی دیگــر 

و فضــای مجازی به قــدری به اخبــار منفی 
پرداختــه می شــود کــه دیگر 

نیــازی نیســت مــا هم 

همــان رویکــرد را در برنامــه داشــته باشــیم. حتــی در پشــت صحنــه ســعی 
می کنیم همگی حال خوب را به همدیگر منتقل کنیم.

 از آنجــا که مجری ها دوســت دارند دیده شــوند و این برنامه هــم مجری های 
بســیاری دارد، ســعی نمی کنید برای دیده شــدن اصطلاحا دوربین دزدی کنید یا 

رقابت بین تان به وجود بیاید؟
 واقعا نیازی به این کار نیســت. فکر می کنم یکی از محاسن سلام صبح بخیر 
ایــن اســت کــه می توانــم بگویــم مــا شــاید جــزو معــدود برنامه هایــی در 
تلویزیون هســتیم که بــرای همه گــروه خروجــی برنامه مهم تر از دیده شــدن 
شــخص اســت. یعنی یک تعامــل و همــکاری بیــن ما هســت که دنبــال این 
هســتیم خروجی برنامه خوب باشــد. نه این کــه به عنوان مثال من بیشــتر از 
همکارم دیده شــوم. خوشــبختانه مــردم هم ایــن موضــوع را درک می کنند و 
واکنش های خوبی دارند. متاســفانه این ذات اجرا هست و منکر نمی شوم. 
اما در برنامه ما این رقابت بین مجری ها وجود ندارد. من به شخصه گاهی به 
دوســتان جوان تر هم کمک کردم. چــون برآیند برنامه برای همــه ما مهم تر از 

هر چیز دیگری است.
نجــا کــه مجری هــا ویتریــن برنامــه هســتند و بــه دلیــل تریبونــی کــه در   از آ
اختیارشــان اســت، مردم توقعات زیــادی از آنها دارنــد، در این شــرایط معمولا از 
شــما به عنوان مجری یک برنامــه صبحگاهی چــه توقعاتی دارند؟ آیــا به قدری به 

ح کنند؟ شما اعتماد دارند که درددل کنند و خواسته هایشان را با شما مطر
  اتفاقا عده ای تصور می کنند مســبب اتفاقات ما هســتیم )می خندد(. واقعا 
بخشی از مطالباتی که این روزها می بینیم، مطالبات همه مردم است و بحق 
هم هست. برای ما هم قابل درک است کســی که درگیر مشکلات اقتصادی 
و معیشــتی اســت وقتــی مــن در برنامــه می گویــم لبخنــد بــزن و شــاد بــاش 
برایش ســخت اســت. حتی تصور می کند من از یک رفاه خاصــی برخوردارم و 
از سرخوشــی و شــکم ســیری می گویم لبخند بــزن. در صورتــی که اصلا 
این طــور نیســت. گاه پیش آمــده که مــا خودمــان غرق در مشــکلات 
بودیم ولــی وقتی اینجا رســیدیم ســعی کردیــم همه چیــز را فراموش 
کنیــم. چون معتقــدم مخاطب مــن فقط آقای مهندســی کــه در دفتر 
کارش در ونــک زیــر کولــر نشســته نیســت. مخاطــب مــن آن 
جوان سیســتانی هم هســت که پر از دغدغه و مشــکلات 
اســت و منتظر کورســویی امید اســت که ایمان داشــته 
باشد با تلاش می تواند موفق شود. نه این که من هم 
بــا غــر زدن و اخبار منفــی حــال او را بدتر کنــم و باعث 
ناامیدی اش شــوم. من نــه کارشــناس اقتصادی 
هســتم و نه آدم سیاســی. من یک آدم فرهنگی 
هســتم و وظیفه ای دارم که باید به درستی آن 
را انجــام بدهم. ضمــن این که بــا حرف هایم 

مخاطب را ناامیدتر نکنم.

هدفمان انتقال حال خوب به مردم است

حاضــر می شــوند. بــه همیــن دلیــل تقســیم بندی درســتی بیــن مجری هــا صــورت گرفته 
است.

باقری همچنین درباره اولویت بندی موضوعات نیــز عنوان می کند: ما در این 
زمانی که در اختیار داریم، ســعی می کنیم آنچه که برای مردم اهمیت بیشتری 
دارد و جزو نگرانی ها و دغدغه هایشــان هســت را پیگیری کنیــم. یا این که به 
دلیل رسالتی که ما به عنوان اهالی رسانه داریم، آنچه را که باید مطلع باشند 

ح می کنیم. مثل اطلاعاتی درباره واکسن و ... . برایشان مطر
این مجری و ســردبیر دربــاره چیدمان جدول پخــش و موضوعات 
هــم می گویــد: کار مــا در دو بخــش تقســیم می شــود. یک ســری 
اخبــار و اتفاقــات در طــول هفتــه جــاری اســت و می توانیــم در 
جدول پخــش روزهای بعــد بچینیم. امــا گاهی برخــی موضوعات 
بــه روز اســت و بایــد در همــان روز بــه آن بپردازیــم. بنابرایــن تیم 
ســردبیری مدام در تلاش اســت. یعنی کار مــا در روز بــه همین دو 
ساعت و نیم برنامه محدود نمی شود. ما در طول روز درگیر برنامه و 

موضوعات و آیتم ها هستیم.

پیگیر دغدغه های مردم هستیم

زهره ســادات هاشــمی را بیشــتر با فعالیت هایــش در رادیو می شناســیم. او 
که حدود ۱۰ ســال اســت حیطه فعالیتــش در تلویزیون اســت امــا همچنان 
به رادیــو هم علاقه مند اســت و می گوید کــه کار در رادیو خیلی جذاب اســت. 

آن هم بــه خاطر گیرایی بودنش و این که خودت هســتی. امــا من اگر به 
۲۵ ســال قبل بازگــردم کــه وارد این حرفه شــدم، هیچ وقــت همین 

مســیر را طی نمی کنم. چون هم و غم من فقــط حرفه ای کار کردن 
بود و دوست داشــتم مدام یاد بگیرم و مجری حرفه ای باشم. در 

صورتی که اشتباه کردم و از زندگی مالی ام ماندم.
او همچنین معتقد است که همه مجری هستند مگر خلافش 

ثابــت شــود و این کــه اغلــب برنامه ســازها دنبــال مجــری 
حرفــه ای نیســتند. بــرای همیــن اســت کــه بچه هــای 

رادیو دوســت دارند وارد تلویزیون شــوند. چون فکر 
می کنند فرصت بیشــتری برای دیده شــدن و کسب 
درآمد دارند. در صورتی که رادیو برای همه گوینده ها 
یک چیز دیگر اســت. اما برآورد بودجه در رادیو اصلا 

با کار در تلویزیون قابل مقایسه نیست.
هاشمی با اشاره به این که مردم مجری ها و گوینده ها 

و مجری هــای خانم را کمتر می شناســند، آن هــم با وجود 
ماســک از خاطره هایــش در برخــورد بــا مــردم می گویــد. 
این کــه بــه قــول خــودش تــا یــک جملــه می گویــد بــه او 

می گویند صدای خوبی داری و حتما تست گویندگی بده. )می خندد(
تصور او این اســت که نســل ها و سلیقه هایشــان عوض شــده و مــردم کمتر 
رادیو گوش می کنند. حتی تهیه کننده ها و برنامه ســازها هم به نســبت امروز 

بیشتر رادیو گوش می کردند و به همین دلیل ما را می شناختند.
هاشــمی از ویژگی های ایــن برنامــه صبحگاهی هم می گویــد و این که 
حال خوب مهم ترین فاکتور این برنامه از ابتدا بوده و هســت. حتی 
در پشــت صحنــه هــم ســعی می کنیــم اول صبــح بــه یکدیگــر حال 
خوب را منتقل کنیم. البته در فصل جدیــد مطالبه گری و چالش ها 

و مرور خبرها به نسبت فصل قبل بیشتر شده است.
او پشــتیبانی تولیــد را نقطــه قــوت ایــن برنامــه می دانــد و 
توضیح می دهد: معمــولا در برنامه های ترکیبــی طراح و 
دســتیار لباس وجود ندارد و من مجــری باید خودم هر 
روز صبــح انتخاب کنم چه بپوشــم و ســر برنامــه بیایم. 
اما در این برنامه اتاق اختصاصــی برای لباس دارم. البته 
لباس هــای خودم هســت اما دســتیار لبــاس همه چیز 
را   ســت می کنــد و اتــو کــرده و مرتب بــه ما می دهــد و من 
به عنوان مجری این دغدغه لباس پوشیدن و گریم شدن 
را ندارم. به نظرم خیلی ایــن نکات به مجری کمک می کند. 
همچنین آشنایی و شــناخت و همکاری با آقای شاهین 

جمشیدی در این برنامه خیلی به ما کمک می کند.

مردم مجری های خانم را کمتر می شناسند

ســعید اکبری، مجری بخش ورزشی برنامه اســت. وی که از سال 9۸ به عنوان 
دبیــر بخــش ورزشــی و مجــری بــا ایــن برنامــه همــکاری می کنــد، دربــاره ایــن 
همــکاری بــه جام جــم می گویــد: دعــوت از مهمان هــای بخــش ورزشــی و 

هماهنگی ها هــم وظیفــه مــن در این بخــش اســت. از آنجایــی هم که 
برنامــه صبحگاهــی هســتیم و بایــد حال خــوب و انــرژی مثبــت را به 
بیننده ها منتقل کنیم، دنبال حاشیه های ورزشی و جنجال هایش 
نیســتیم. معمولا ســوژه های مهم را انتخاب و دربــاره اش صحبت 

می کنیم. مثــل ماجــرای شــطرنج بازها و محرومیت ها. یکــی دیگر از 
کارهایی که در برنامه انجــام می دهیم این اســت از افرادی 

کــه امــکان حضــور در برنامــه را ندارنــد، پیــام صوتــی یــا 
تصویری می گیریم که باز هم جزو وظایف من است.

وی همچنیــن بــه ایــن موضــوع اشــاره دارد که ســعی 
کرده انــد در کنــار فوتبــال، بــه ورزش هــای دیگــر هم 
بیشتر بپردازند. یعنی اولویت شــان منهای فوتبال 
است. به عنوان مثال یکی از قایقران ها سهمیه اش 

را بــه یک خانم بخشــید. یعنــی ســراغ اتفاقاتــی از این 
دســت می رونــد کــه در برنامه هــای دیگــر کمتــر بــه آنها 
پرداخته می شــود. همچنین ســراغ پیشکســوت های 
ورزشــی می رونــد کــه کمتــر در برنامه هــای تلویزیونــی 

حضور داشتند و حرف های بسیاری برای گفتن دارند.
اکبری ادامه می دهد: همین که یادی از ورزشــکارانی می کنیم که سال هاست 
فراموش شــده اند خیلی حس خوبــی دارد. این که حضورشــان در این برنامه 
باعث دیده شدن شــان می شــود و می بینیــم که بعد از ســلام صبــح بخیر 
مهمان برنامه هــای دیگر هم می شــوند. از طرفی ما در ایــن برنامه فقط 
ســعی نمی کنیم اخبار رســانه ها را منعکــس کنیم. بلکــه خودمان هم 

تولید خبر می کنیم.
این مجــری و روزنامه نگار دربــاره تاثیر مثبــت تجربــه کار در مطبوعات 
روی اجرایــش در ایــن برنامــه هــم می گویــد: بــه هــر حــال خیلــی 
تاثیرگذار اســت. چــون مــن از ســال ۱3۸۱ به عنــوان خبرنگار 
ورزشــی فعالیت می کنــم و از ارتباط هایم با ورزشــکاران که از 
مطبوعات شــکل گرفته در ایــن برنامه اســتفاده می کنم. از 
جزئیــات اتفاقــات تا حــدودی بــا خبــر هســتم و می توانم در 
می شــود  باعــث  حتــی  کنــم.  اســتفاده  گفت و گوهایــم 
مهمان ها از خاطراتی بگوینــد که برای بیننده تازه اســت. در 
کل ســعی می کنیم از اتفاقات خوب ورزشــی بگوییم و ســراغ 
اتفاقات منفی و بد ورزشی کمتر می رویم. با نزدیک شدن به 
المپیک هم سعی مان این است به بچه ها بیشتر بپردازیم 

و به آنها روحیه بدهیم. 

دنبال جنجال ورزشی نیستیم

برنامه ریزی کرد در این زمان مخاطب کیســت و چه خواســته هایی دارد که کار راحتی هم 
نیســت. یعنی کنداکتــور را باید به گونــه ای چید کــه بچه ها که بخشــی از برنامــه را پیش از 
رفتن بــه مدرســه می بینند دوســت داشــته باشــند. در بخــش دیگــر خانم هــای خانه دار 
هســتند که بایــد دیــد بــه چــه بخش هایــی علاقه منــد هســتند و... در دوران کرونــا همه 
برنامه ریزی ها به هم ریخــت. به خصــوص در دوران قرنطینه و همین کار را خیلی ســخت 
می کــرد. امــا فکــر می کنم مــردم دوســت دارنــد حال خــوب بــه آنهــا منتقل شــود و 
ح کنیم. البته مطالبه گری با تلخی  این که خواسته ها و مطالبه هایشان را هم مطر
همراه اســت که ما ســعی می کنیم تلخی اش را بگیریــم. ما نمی خواهیــم بگوییم 
همه چیــز گل و بلبل اســت، امــا نمی خواهیم حــال مردم را هــم بد کنیــم و پیگیر 
خواسته هایشان هســتیم. یعنی غر نمی زنیم. با حال خوب مطالبه گری می کنیم. 
چون تلویزیون برنامه هــای تخصصی در ایــن زمینــه زیــاد دارد و در آن برنامه ها به 

این موضوعات پرداخته می شود.
 دلیــل این کــه از پنج شــش مجــری در برنامــه اســتفاده می کنیــد 

غ است؟ چیست؟ فکر نمی کنید برنامه زیادی شلو
مــا حتــی در اســتودیو هــم دکورهــای بســیاری داریــم کــه ایــن 
ع بــرای مخاطــب ایجــاد شــود. معمــولا در برنامه هــای  تنــو
ترکیبــی فقــط یــک یــا دو دکــور وجــود دارد. امــا مــا از تمــام 
موقعیت هــای اســتودیو اســتفاده می کنیــم و ایــن فقــط 
بــه خاطــر مخاطــب اســت تــا هــر روز کــه برنامــه را می بینــد، 
خســته نشــود. حتــی مــا در مناســبت ها و فصل هــا هــم 
تغییراتی در دکور ایجاد می کنیم تا نگاه مخاطب خســته نشــود. 
مــا حتــی در برنامــه از مهمان هــای بســیاری دعــوت می کنیــم کــه 
 گپ هــای مهــم امــا کوتــاه بزننــد و مخاطــب از حــرف زدن یــک نفــر 

خسته نشود. 

ساخت برنامه برای همه سلیقه ها راحت نیست

باقری: 
فکر می کنم 

اصلا نمی توان 
بدون تجربه در 
مطبوعات وارد 

برنامه تلویزیونی 
شد. یعنی تجربه 
کار در مطبوعات 

خیلی در کار 
تلویزیونی به کمک 

آدم می آید.


